
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

CLASSICAL COOKER HOOD USER'S MANUAL (EN) 

     انهىاء نسادبت الاسخعًال دنيم
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Dear Customer,  
 
Thank you for preferring our product. It is very important that you install the cooker hood correctly, so as to use 
it for a long time, efficiently and reliability. Please read this User's Manual carefully before installation and using.  
 
1) WHAT TO DO BEFORE USING  
 
1. Please feed your cooker hood with 220 V through a grounded line.  
"WE SHALL ASSUME NO RESPONSIBILITY FOR THE LOSSES CAUSED BY UNGROUNDED 
LINES"  
2. Please connect your cooker hood to chimney outlet where warm gases are discharged and equipment such as 
heaters or boilers are connected.  
3. Please plug your cooker hood to an earthed socket, while the buttons on the control panel are in off position.  
4. Please install the bulb by opening the aluminum cassette filters below your cooker hood. 
5. Please install your cooker hood using the instructions within the packing. 
6. The distance between the aluminum cassette filter and oven or hob upper surface must be minimum 75cm for 
gas ovens, 65 cm for electric ovens.  
7. Your cooker hood has been manufactured to offer operation with or without smoke hole connection.  
 
2) CONNECTION TO DUCTING FUNCTION  
 
There is an air discharge outlet on your cooker hood. Please connect the outlet to the chimney outlet, air discharge 
or atmosphere, by cutting the glass, using aluminum pipe of 12cm diameter. For the vertical outlets, entry of rain 
water into cooker hood should be prevented. Chimney outlet connection will be provided through this hole. For 
this purpose, we recommend you to use 120mm diameter pipe with cooker hood. The pipe should be as short as 
possible and if possible number of bends. This is important for an efficient operation.  
 
3) RECIRCULATION FUNCTION 
 
Note: If it is necessary to use with recirculation function, you can obtain carbon filter from our authorized dealers.  
Please remove the cassette aluminum filter on the cooker hood, by pressing the latches inward, and install the 
ACTIVE CARBON FILTER that you have obtained from the service. Your cooker hood is ready to operate with 
recirculation mode. 
 
4) INSTALLATION OF THE COOKER HOOD 
 
Use the cooker hood frame to mark upper or back connection holes as well as chimney outlet connection. 
(Figure1- Page13)You can see last page of this manuel). Cut chimney outlet hole. Use 4 screws of 3.5x16 YHB to 
install the cooker hood onto the kitchen shelf. For the back connection, use an impact drill to open two 7.8mm 
diameter, 45mm deep holes and place two dowels of 8mm diameter into these two holes. Screw the L brackets so 
as there is 10mm space between them and holes. (Figure2-Page13). Mount your cooker hood to those brackets 
through the 2 slots in the back and fix the cooker hood by tightening L brackets. The wall must be intact and 
drilled without any damage; otherwise it cannot bear the cooker hood. Connect the aluminum spiral pipe to 
complete installation.  After installation of inox model hood, please pull up aluminum folio from surface of hood. 
 
5) ELECTRICAL CONNECTION  
 
Connect the cooker hood to a grounded wall outlet which is close enough for the length of the cooker hood cable.  
 
PUSH BUTTON SWITCH USING INFORMATION  
 
The functions of the buttons are as follows:  
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0  : Stop the engine  
1  : Powering the first level 
2  : Powering the second level 
3  : Powering the third level  
    : On and off button of lamp  
Note: While cooking food, push the buttons 1 or 2. For frying or similar meals, use 3.  
 
6) ALUMINIUM FILTER   
 
The purpose of the cassette aluminum filter is to hold oil particles. Depending on the usage, this filter is clogged 
by oil. In such a case, remove the filter and wash it with warm water and detergent, either in the sink, or dish 
washer, dry and re-install.  
 
WARNING: ACTIVE CARBON FILTER can not be re-used after washing.  
 
7) CARBON FILTER (RECIRCULATION FUNCTION)  
 
Carbon filter has been developed to remove odors, and must be replaced once in 4 months.  
NOTE: Spare filters should be bought from authorized services.  
 
8) RECOMMENDATION  

 Do not replace filters while cooker hood is operating. 
 Operate the cooker hood only after placing the pan on the oven.  
 Transport the cooker hood considering the marks on it, using original packing. Protect from any humidity, 

water, impact etc. that would damage the equipment.  
 Keep the packing waste far from children, and discard the wastes in suitable waste places.  
 If you have a trouble with your cooker hood, do not allow interruption of unauthorized persons, only 

apply to authorized services.  
 
9) IMPORTANT INSTALLATION AND USAGE NOTES  
 
1. Prevent any foreign objects falling into the cooker hood and causing an obstruction within the motor.  
2. Use aluminum pipe instead of a plastic one for air discharge, apply a screen on the discharge outlet so as to 
prevent ingress of any foreign objects. 
3. Prevent any hot oil and carelessly thrown foods on the oven.  
4. Do not forget any cooking or frying pan on the burning oven.  
5. You must clean or replace oily cooker hood filter periodically . 
6. If there is no user signature on the warranty certificate, or the consumer makes misleading or incorrect 
statements, we reserve our legal remedies. In such a case, warranty period will end immediately.   
7. The products for which no warranty certificate is presented are outside of warranty cover.  
8. Aluminum filter must be washed once in 2 months.  
 
 
10) DISCLAIMER  
 
We shall have no responsibility for fires or failures occurring due to user’s fault to comply with instructions. This 
also will make warranty void.  
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TROUBLESHOOTING CHART 
 
   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

11) TECHNICAL INFORMATION   
 

Model :   CFT910/4X   

Voltage    220/240 V   

Frequency    50 Hz   

Current                                                  0,80 (A)   

Power                                                            1 x 95 W   

Flow rate                                                170 m3/H   

Lamp    1x2W led   

Motor insulation class    H   

Thermal protection    120°c     

Number of motors    1   

Insulation class    CLASS 1   
 
 
 

Check carbon filter  (for ones operating with carbon 
filter) (Carbon filter must be replaced every 3 months 
under conditions) . 

    X   

Check air outlet chimney . (Air outlet chimney must be 
open)  

    X   

Check the bulbs .(Bulbs must be sound)    X     

Check aluminium filter . (Aluminium cassette filter 
must be washed once a month under normal conditions)  

    X X 

Check lamp switch . (Lamp switch must be on position)    X     

Check motor switch . (Motor switch must be on 
position)  

X       

Check electrical  connection . (Mains voltage must be 
220-240 V. Extractor must be connected earthed plug) 

X X     

Check fuse on the electric card box. (Fuse must be 
sound) 

  X     
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 ‎اللغة العربية 
 

 صبىَُا انكشيى
 

. و بئمانٗشٌشًْ لاعَ اخز٤بسًْ ٓ٘زغ٘ب . ٖٓ أُْٜ عذا اُو٤بّ ثبُزش٤ًت ثشٌَ طح٤ح لاعَ اعزؼٔبٍ عبحجخ اُٜٞاء ُٔذح ط٣ِٞخ 

 د٤َُ الاعزؼٔبٍ ثذهخ هجَ اُجذء ثبُزش٤ًت ٝالاعزؼٔبٍ.  قرائة٣غت 

 

 

 عًال( انخصائص انخي يسخىجب انقياو بها قبم الاسخ1

 

 كُٞظ. ٓغ ثش٣ض راد خظ ٓٞطَ ثبلاسض٢ . 220. ٣غت رـز٣خ عبحجخ اُٜٞاء ثطبهخ 1

 “ اٌ ششكخُا نيسج يسؤونت يٍ الاضشاس انُاجًت يٍ جشاء الاسخعًال بذوٌ انخىصيم بالاسضي.” 

 

الاعٜضح ٓضَ اُذكب٣خ . ٣غت ػذّ سثظ ٓخشط عبحجخ اُٜٞاء إ٠ُ أُذاخٖ اُز٢ رذٝس ك٤ٜب اُـبصاد اُغبخ٘خ ٝأُشثٞطخ ثٜب 2

 ٝاُغخبٗخ.

 

 . ادخِٞا هبثظ عبحجخ اُٜٞاء إ٠ُ اُجش٣ض ػ٘ذٓب رٌٕٞ اصاس الاعزؼٔبٍ أُٞعٞدح ك٢ ُٞحخ اُزحٌْ ثٞضؼ٤خ ٓـِوخ.3

 

 . سًجٞا أُِجخ ثظٞسح كي كلارش ًبع٤ذ الا٤ُّ٘ٔٞ أُٞعٞدح رحذ عبحجخ اُٜٞاء.4

 

 ُت أُٞعٞد داخَ اُـلاف. ا ثزحو٤ن رش٤ًت عبحجخ اُٜٞاء ثٞاعطخ اُوبقومو. 5

 

عْ  75. ٣غت إ رٌٕٞ أُغبكخ ث٤ٖ اُـطبء راد اُضوٞة )اُلِزش( ُغبحجخ اُٜٞاء ٝاُغطح اُؼ١ِٞ ُِلشٕ أٝ أُؤهذ ػ٠ِ الاهَ 6

 عْ ك٢ أُٞاهذ اٌُٜشثبئ٤خ. 65ك٢ أُٞاهذ اُـبص٣خ ٝػ٠ِ الاهَ 

 

 شثظ ثبُٔذخ٘خ ٝثذٕٝ سثظ ثبُٔذخ٘خ. . ُوذ رْ ط٘غ عبحجخ اُٜٞاء ثشٌَ ٣شَٔ ػ٠ِ اٝضبع اُؼَٔ ثب7ُ

 

 ( الاسخعًال يع انًذخُت   2

 

٣ٞعذ كٞم عبحجخ اُٜٞاء ٓخشط اُٜٞاء. رشثظ كزحخ خشٝط اُٜٞاء اُؼ١ِٞ ُغبحجخ اُٜٞاء إ٠ُ أُذخ٘خ أٝ كشاؽ اُٜٞاء أٝ إ٠ُ 

اُلاصّ لاعَ ٓ٘غ رغشة ٤ٓبٙ  عْ. ٣غت ارخبر الاعشاء 12اُخبسط ثظٞسح كزح صوت ك٢ اُضعبط ثٞاعطخ اٗجٞة ا٤ُّ٘ٔٞ ثوطش 

الآطبس داخَ عبحجخ اُٜٞاء ك٢ أُذاخٖ اُظبػذح ثشٌَ ػٔٞد١. ٝك٢ حبُخ اُؼٌظ كغٞف رجو٠ الاػطبة اُ٘بعٔخ خبسط 

ْٓ ع٣ٞب  120ٓشٍٔٞ اُضٔبٕ. عٞف ٣زْ سثظ  رٞط٤ِخ أُذخ٘خ ٖٓ ٛزا أُخشط. ٝلاعَ رُي ٗٞط٤ٌْ اعزؼٔبٍ اٗجٞثخ ثوطش 

 اعزؼٔبٍ اٗجٞثخ رٞط٤ِخ هظ٤شح ٝاًٞاع ه٤ِِخ ثوذس الآٌبٕ ٢ٛ ضشٝس٣خ لاعَ اداء ػَٔ عبحجخ اُٜٞاء. ٓغ عبحجخ اُٜٞاء. إ 

 

 ( الاسخعًال بذوٌ يذخُت   3

 

 ٓلاحظخ : ارا اعزٞعت الاعزؼٔبٍ ثذٕٝ ٓذخ٘خ ٣ٌٖٔ ٌُْ رأ٤ٖٓ اُلِزش اٌُبسث٢ٗٞ ٖٓ ٓشًض اُخذٓخ أُخُٞخ ُششًز٘ب. 

فهخش ٌبع٤ذ أُٞعٞد كٞم عبحجخ اُٜٞاء ثظٞسح اُضـظ ػ٠ِ ٓضاُغٜب ٗحٞ الاػ٠ِ سًجٞا ثؼذ اخشاط كِزش الا٤ُّ٘ٔٞ ثبُ

 اُز١ اثزؼزٔٞٗٚ ٖٓ ٓشًض اُخذٓخ. كزٌٕٞ عبحجخ اُٜٞاء عبٛضح ُلاعزؼٔبٍ.  انكاسبىٌ انفعال

 

 ( حشكيب سادبت انهىاء 4

 

ظٞسح اعزؼٔبٍ اُوبُت ك٢ أُحَ اُز١ رشًجٕٞ ك٤ٚ ا ثزأش٤ش صوٞة اُزضج٤ذ ُِٔذخ٘خ ٓغ صوٞة اُزضج٤ذ اُؼ٣ِٞخ أٝ اُخِل٤خ ثقومو

اكشؿٞا ٓحَ رضج٤ذ أُذخ٘خ. ك٢ اُزضج٤ذ ٖٓ الاػ٠ِ سًجٞا عبحجخ اُٜٞاء إ٠ُ دٝلاة أُطجخ ثظٞسح  1عبحجخ اُٜٞاء. اُشٌَ 

ثوطش ك٢ اُزضج٤ذ ٖٓ اُخِق ؛ ٣غت اُو٤بّ ثلزح صوج٤ٖ ثٞاعطخ ٓضوبة ثبُضشثبد . YHB 16×  3,5 ثشاؿ٢ػذد  4اعزخذاّ 

 (L)ْٓ أُٞعٞد ك٢ اُـلاف. هٔٞا ثشثظ ػ٘بطش اُزضج٤ذ ػ٠ِ شٌَ  8ػذد ٤ُٝغخ ثوطش  2ْٓ ٝصْ سًجٞا  45ْٓ ٝثؼٔن  7,8
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هٔٞا ثبدخبٍ ٛزٙ اُحٞآَ ٖٓ الاػ٠ِ إ٠ُ الاعلَ ٖٓ  2ْٓ. اُشٌَ  10إ٠ُ اُضوٞة ٓغ اُجشاؿ٢ ثشٌَ ٣جو٠ كشاؽ ثٔغبكخ 

. ٣غت إ (L)ء ٝصْ هٔٞا ثزضج٤ذ عبحجخ اُٜٞاء ثظٞسح شذ اُجشاؿ٢ ػ٠ِ شٌَ اُلزحز٤ٖ أُٞعٞدر٤ٖ ك٢ خِق عبحجخ اُٜٞا

ا ثبًٔبٍ رش٤ًت قومو٣ٌٕٞ اُغذاس ساعخ ٝلا٣زشون ػ٘ذ كزح اُضوٞة ، ٝك٢ حبُخ اُؼٌظ كبٗٚ عٞف لا٣زحَٔ عبحجخ اُٜٞاء. 

 .  الهلزونيعبحجخ اُٜٞاء ثظٞسح سثظ اٗجٞة الا٤ُّ٘ٔٞ 

 اٗضػٞا اُطجوخ اُشهبئو٤خ أُٞعٞدح كٞم أُ٘زظ ثٔٞد٣لاد ا٣ً٘ٞظ ثؼذ اُزش٤ًت. 

ع٘ٞاد. 10إ ػٔش اعزؼٔبٍ أُ٘زظ ٛٞ   

 ( انخىصيهت انكهشبائيت 5

 

 ٣شثظ ًبثَ أُضٝد ثبُوبثظ ُغبحخ اُٜٞاء لاهشة ثش٣ضح ٣غزط٤غ اُزٞطَ ا٤ُٜب.

 إ ٝظبئق ػَٔ الاصساس ٢ٛ ًٔب ٓج٤٘خ ادٗبٙ.

 

 تفصل( 0

 ( ر٣ٜٞخ خل٤لخ1

 ( ر٣ٜٞخ ٓزٞعطخ2

 ( ر٣ٜٞخ عش٣ؼخ3

 

 ػ٘ذ اُو٤بّ ثبُش١ٞ أٝ اُو٢ِ ثبُض٣ذ. 3ػ٘ذ اُو٤بّ ثط٢ٜ الاًَ ٝاُٞضؼ٤خ  2 – 1ٓلاحظخ : ٗٞط٤ٌْ ثبعزؼٔبٍ اُٞضؼ٤خ 

 

 خاصيت انضس بانضغط 

 

 
 

 المحرك توقف    0

 اُزشـ٤َ ك٢ أُغزٟٞ الاٍٝ ٝالاؿلام   1

 

 اُضب٢ٗ ٝالاؿلاماُزشـ٤َ ك٢ أُغزٟٞ   2

 

 اُزشـ٤َ ك٢ أُغزٟٞ اُضبُش ٝالاؿلام  3

 

 ُٔجخ الاشبسح      

 

 

 ( فهخش انًُيىو 6

إ ؿشع كِزش الا٤ُّ٘ٔٞ ثبٌُبع٤ذ ٛٞ ٓغي رساد اُض٣ذ أُٞعٞدح ك٢ اُٜٞاء. ٣٘غذ ٛزا اُلِزش ٓغ اُض٣ذ حغت ٝضؼ٤خ 

الاعزؼٔبٍ. كل٢ ٛزٙ اُحبُخ ٣غزخشط اُلِزش ٖٓ ٓحِٚ ٣ٝـغَ ثبُٔبء اُلبرش اُحب١ٝ ػ٠ِ ٓبدح اُـغ٤َ أٝ ٣ـغَ ثـغبُخ الاطجبم 

 ٣ٝشًت إ٠ُ ٓحِٚ ثؼذ اُزغل٤ق اُغ٤ذ. 

 

 فهخش انكاسبىٌ )عُذ الاسخعًال بذوٌ يذخُت( (7

 

اشٜش. لا٣ٌٖٔ ؿغَ  4إ كِزش اٌُبسثٕٞ ٛٞ كِزش ٓطٞس لاعَ اصاُخ اُشٝائح اٌُش٣ٜخ ٣ٝغت رجذ٣ِٚ ثٔؼذٍ ٓشح ٝاحذح ك٢ ًَ 

 ٖٓ عذ٣ذ.  فهخش انكاسبىٌ انفعال ٝاعزؼٔبٍ 

 خذٓخ أُخُٞخ ُششًز٘ب. ٣ٌٖٔ رأ٤ٖٓ اُللارش الاحز٤بط٤خ ٓوبثَ الاعشح ٖٓ ٓشًض اُ يلادظت :

 

 

 ( انخىصياث8
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 لارجذُٞا اُللارش ػ٘ذٓب رٌٕٞ عبحجخ اُٜٞاء شـبُخ.● 

 شـِٞا عبحجخ اُٜٞاء ثؼذ ٝضغ اُوذس أٝ أُولاح ػ٠ِ أُٞاهذ اُـبص٣خ.● 

 ا ثؼ٤ِٔخ اُ٘وَ ٝاُحَٔ داخَ اُـلاف الاط٢ِ ُِغٜبص ثظٞسح اخز الاشبساد أُٞعٞدح كٞم اُـلاف قومو● 

 اُذهخ. حبكظٞا ػ٠ِ اُغٜبص ٝاُـلاف ٖٓ أُؤصشاد )اُشطٞثخ ، أُبء ، اُضشثبد ٝاُخ( اُز٢  ث٘ظش    

 رضش ثْٜ.       

 ثؼذ كزح ؿلاف اُغٜبص اثؼذٝا ثوب٣ب اُـلاف ثؼ٤ذا ػٖ ٓز٘بٍٝ الاطلبٍ ٝاسٓٞا ٗلب٣برٌْ إ٠ُ ٓحلاد ● 

 اُ٘لب٣بد أُ٘بعجخ.    

 بصًْ لارغٔحٞا ثبلاشخبص اُـ٤ش أُخ٤ُٖٞ ثبُٔذاخِخ ُِغٜبص ػ٘ذٓب رظبدكٕٞ ٓغ ا٣خ ٓشٌِخ ٓزؼِوخ ثغٜ● 

 ٝساعؼٞا ٓشًض اُخذٓخ أُخُٞخ.   

 

 

 

 انخصائص انخي يسخىجب انذقت انيها في 

 اثُاء حشكيب واسخعًال يُخجاحُا

 

 (  ٣غت اُذهخ إ٠ُ اُوطغ اٌُج٤شح ٝاُظـ٤شح اُز٢ روغ داخَ عبحجخ اُٜٞاء ك٢ اص٘بء اُزش٤ًت ٝاُز٢ ٖٓ 1

 أٌُٖٔ إ رغجت اٗحشبس أُحشى.     

 ( اعزؼٔبٍ اٗجٞة ا٤ُّ٘ٔٞ ثذلا ٖٓ الاٗجٞة اُجلاعز٢ٌ٤ لاٗجٞثخ رلش٣ؾ اُٜٞاء ، رش٤ًت ؿطبء حظ٤شح ػ٠ِ 2

 كٞٛخ اُخشٝط ، ٝثٜزا اُشٌَ ٣ٔ٘غ دخٍٞ الاعضاء ٝاُ٘لب٣بد الار٤خ ٖٓ اُخبسط ٝاُز٢ رغجت إ٠ُ ػطت      

 اُغٜبص.      

 إ٠ُ أُبًٞلاد أُش٤ٓخ ثشٌَ أ٢ٗ ٝثذٕٝ دهخ إ٠ُ اُض٣ذ أُـ٢ِ أُٞعٞد كٞم أُٞهذ.(  ٣غت اُذهخ 3

 (  ٗغ٤بٕ اُوذس ٝأُولاح كٞم أُٞهذ ػ٘ذٓب ٣ٌٕٞ شـبٍ.4

 (  ٣غت حزٔب ر٘ظ٤ق كِزش عبحجخ اُٜٞاء أُزِٞس ثبُض٣ذ ثظٞسح اُـغَ اٝ رجذ٣ِٚ ٓغ اُغذ٣ذ.5

 (  ك٢ حبُخ ػذّ رٞاعذ رٞه٤غ أُغزِٜي ػ٠ِ ٝص٤وخ اُضٔبٕ ٝه٤بّ اُطشف الاخش ثزوذ٣ْ اُج٤بٗبد اُخبطئخ 6

 ٝاُـ٤ش اُظح٤حخ ك٤جو٠ أُ٘زظ خبسط ٗطبم اُضٔبٕ حز٠ ُٝٞ ُْ ٣٘ز٢ٜ كزشح اُضٔبٕ ُِٔ٘زظ ٓغ ثوبء      

 حوٞه٘ب اُوب٤ٗٞٗخ ٓحلٞظخ.      

 بئن ضٔبٜٗب خبسط ٓشٍٔٞ اُضٔبٕ. (  رجو٠ الاعٜضح اُـ٤ش أُجشصح ٝص7

 شٜش.  2(  ٣غت ؿغَ كِزش الا٤ُّ٘ٔٞ ٓشح ٝاحذح ك٢ ًَ 8

 

 ( حذزيشاث هايت 11

 

ك٢ حبُخ اُحش٣ن ٝالاػطبة اُ٘بعٔخ ٖٓ الاعجبة أُج٤٘خ ، ٓضِٔب لارٌٕٞ ششًز٘ب ٓغئُٞخ كغٞف ٣خشط ا٣ضب خبسط ٓشٍٔٞ 

 اُضٔبٕ ، ٗؼشع اُخظٞص ُٔؼِٞٓبرٌْ.

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
‎ 
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 ٝرٞط٤بد اُحَالاػطبة 

 
حأكذ يٍ  

انخىصيهت 

 انكهشبائيت 

)لادظ إني 

حعشيفاث 

الاياٌ انًادة 

( )يجب اٌ 2

حكىٌ فهطيت 

 221انشبكت 

فىنط ، 

انسادبت إنى 

انًىصهت 

 بالاسضي

حأكذ يٍ يقخاح 

انًذشك )يجب 

اٌ يكىٌ يفخاح 

انًذشك 

 بىضعيت انفخخ(

حأكذ يٍ يفخاح 

انهًبت )يجب اٌ 

يكىٌ يفخاح 

بىضعيت انهًبت 

 انفخخ(

حأكذ يٍ انفهخش 

الانًُيىو )يجب 

غسم كاسيج 

فهخش الانًُيىو 

يشة وادذة 

شهشيا في 

انظشوف 

 الاعخياديت(

حأكذ يٍ انهًباث 

)يجب اٌ حكىٌ 

 انهًباث سهيًت(

حأكذ يٍ يذخُت 

خشوج انهىاء 

)يجب اٌ حكىٌ 

يذخُت خشوج 

 انهىاء يفخىدت(

حأكذ يٍ فهخش 

انكاسبىٌ )في 

الاعًال يع 

ش فهخ

 انكاسبىٌ( 

)يجب حبذيم 

فهخش انكاسبىٌ 

يشة وادذة 

 3في كم 

اشهش في 

انظشوف 

 الاعخياديت(

سادبت انهىاء غيش 

 شغانت

X X      

   X  X  X نًبت الاَاسة لايشخعم 

خشوج انهىاء يٍ 

 انسادبت ضعيف

   X  X X 

لاحعطي انهىاء إنى 

 انخاسج

)في الاواسط بذوٌ 

 يذخُت(

   X   X 

 
 انًشاكم وانذهىل :حىصياث 

 ارا كاٌ انجهاص غيش شغال :

 يجب انقياو بالاحي قبم الاحصال يشكض انخذيت :

٣غت كحض عبحجخ رأًذٝا ٖٓ إ ٣ٌٕٞ أُبخز ٓشًت ُِجش٣ضح ٝإ ٣ٌٕٞ أُظٜش أُٞعٞد ك٢ شجٌخ اٌُٜشثبء ع٤ِْ. لاروٞٓٞا ثب٣خ ػ٤ِٔخ رِحن اُضشس ثبُٔ٘زظ. 

 بٍ ثٔشًض اُخذٓخ. ارا اعزٔش أُشٌِخ ٣غت الارظبٍ إ٠ُ اُجبئغ اٝ ٓشًض خذٓخ ٓخُٞخ. هجَ الارظ 1اُٜٞاء حغت اُغذٍٝ 

 يلادظت : حى حقذيى قائًت يشاكض انخذيت انًخىنت يع سادبت انهىاء,

 انخذيت وقطع انغياس :

ٓشاًض اُخذٓخ أُخُٞخ ٓغ أُ٘زظ. ػ٘ذ اُزٔبط ٓغ اُجبئغ  ٣ٌٖٔ ٌُْ رأ٤ٖٓ هطغ اُـ٤بس ُٔ٘زغٌْ ٖٓ اُجبئغ أٝ ٓشاًض اُخذٓخ أُخُٞخ. ٣ٞعذ ك٢ داخَ اُـلاف هبئٔخ

 اٝ ٓشًض اُخذٓخ أُخُٞخ ، ٢ٌُ رطِجٞا هطغ اُـ٤بس ٣غت ػ٤ٌِْ ٓؼشكخ سهْ أُ٘زظ ٝاعْ أُٞد٣َ أُٞعٞد ػ٠ِ سهؼخ أُ٘زظ.

 ٣ٌٖٔ ٌُْ ٓشبٛذح سهؼخ أُ٘زظ ػ٘ذ اعزخشاط ًبع٤ذ كِزش الا٤ُّ٘ٔٞ ٖٓ ٓحِٜب. 

 

 قُيت ( انًعهىياث انخ11

 

CFT910/4X  َأُٞد٣ 

كُٞظ          220/240                 اُغٜذ                                  

ٛشرض                  50  اُزشدد  

أٓج٤ش                      75  اُز٤بس  

ٝاط 95  اُطبهخ  

/ ط ³ّ 170   اُزذكن  

ٝاط                 2×1   ُٔجخ  

   H                                 ط٘ق ػضٍ أُحشى 

دسعخ ٓئ٣ٞخ           120  حٔب٣خ حشاس٣خ                                           

 ػذد أُحشى                                           1

 ط٘ق اُؼضٍ                                                                       1اُظ٘ق 
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Figure 1.                         Figure 2.       

 

 
 

Figure 3.      
 

      

       
 

 

 

  


